

不活化型 A 型肝炎病毒

【IHAV7】自費 Havrix 720 Junior® 720 Elisa units/0.5 mL/Vial *ATC Code : J07BC02*

中文名：新赫寶克 «GSK»

適應症：A 型肝炎之主動免疫。

用法用量：Administration:

- IM
- Shake well prior to use; Do not dilute.
- **Adult and older children and adolescents:** The **deltoid muscle** is the preferred site for injection.
- **Infants and small children:** antero-lateral part of the thigh.

Dosage regimens:

Primary vaccination:

-Adults from age 19 years and onwards:

A single dose of Havrix™ 1440 Adult (1.0 ml suspension) is used for primary immunization.

- Children and adolescents from 1 year up to and including 18 years of age:

A single dose of Havrix™ 720 Junior (0.5 ml suspension) is used for primary immunization.

Booster vaccination:

After primary vaccination, a booster dose is recommended at any time between 6 and 12 months after the primary dose in order to ensure long term protection.

注意事項：

- Havrix®絕不可採行血管注射。
- 供肌肉注射用。
- 施打於成人或孩童的上臂的三角肌區域，嬰兒應注射大腿前外側區域。
- 不應注射於臀部。
- 可加壓於注射部位約 2 分鐘(不可搓揉)，以避免出血。

懷 孕 期：相關安全資料仍缺乏。只有在絕對需要時才可以給予孕婦 Havrix®。

授 乳 期：目前並無授乳期間使用本疫苗之適合人類資料，且亦無適合之動物生殖研究。雖然本疫苗的危險性小，但只有在絕對需要時才於授乳期間使用 Havrix®。

儲 存：必須儲存於 2 至 8°C，請勿冷凍保存。請儲存於原包裝中，避免光照。